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Protokół Nr I/2024 
z I sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego 

w dniu 7 maja 2024 r. 
 
Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski o godzinie 17:20 otworzył I sesję  
VII kadencji Rady Powiatu Pruszkowskiego. W szczególny sposób powitał Pana Sędziego 
Mariusza Gresztę - Przewodniczącego Powiatowej Komisji Wyborczej w Pruszkowie, Pana 
Rafała Sieradzkiego - Przewodniczącego Rady Powiatu Pruszkowskiego VI kadencji, Pana 
Krzysztofa Rymuzę - Starostę Pruszkowskiego. Powitał zaproszonych gości i radnych elektów. 
Poinformował, że Komisarz Wyborczy w Warszawie II, postanowieniem nr 1784/2024 z dnia 
15 kwietnia 2024 r., działając na podst. art. 15 ust. 3 ustawy o samorządzie powiatowym, 
zwołał na dzień dzisiejszy I sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego VII kadencji. 
 
Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski stwierdził, że w sesji uczestniczy  
27 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 27 radnych, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Listy obecności radnych oraz gości 
stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu. Obrady odbywały się w sali konferencyjnej  
w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie, przy ul. Drzymały 30. 
 
Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski poinformował, że obrady Rady są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz, że zgodnie 
z art. 13 ust. 1a ustawy o samorządzie powiatowym głosowania jawne na sesjach rady 
odbywają się za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego 
wykazu głosowań radnych. Na dzisiejszej sesji, z przyczyn technicznych, nie jest możliwe 
przeprowadzenie głosowań w ten sposób – państwo radni nie mają bowiem jeszcze 
uprawnień do zalogowania się do systemu informatycznego starostwa. Dlatego dzisiejsze 
głosowania jawne przeprowadzone zostaną jako głosowania imienne, zgodnie z art. 13 ust. 1b 
ustawy o samorządzie powiatowym. Po wyczytaniu nazwiska radnego, wyczytany oddaje głos 
wypowiadając odpowiednią formułę: „za”, „przeciw” albo „wstrzymuję się”, co umożliwi 
sporządzenie z każdego głosowania imiennego wykazu głosowań. Imienne wykazy głosowań 
radnych podaje się niezwłocznie do publicznej wiadomości w Biuletynie Informacji Publicznej 
i na stronie internetowej powiatu. 
 
Porządek obrad I sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego VII kadencji zgodny z Postanowieniem  
nr 1784/2024 z dnia 15 kwietnia 2024 r. Komisarza Wyborczego w Warszawie II, które stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 
 
1. Otwarcie sesji przez radnego seniora i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych. 
3. Wybór komisji skrutacyjnej. 
4. Wybór Przewodniczącego Rady. 
5. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady. 
6. Wybór Starosty Powiatu. 
7. Wybór Wicestarosty Powiatu. 
8. Wybór Członków Zarządu Powiatu. 
9. Sprawy różne. 
10. Zamknięcie obrad. 
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Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski zamknął punkt 1 i przeszedł  
do punktu 2. 
 
Ad 2. 
Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski poinformował, że kolejnym punktem 
porządku jest: złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych. 
 
Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski pogratulował radnym wyboru oraz 
zaufania, którym zostali obdarzeni przez mieszkańców. Następnie poinformował, 
że Przewodniczący Powiatowej Komisji Wyborczej w Pruszkowie, Sędzia Mariusz Greszta, 
wręczy zaświadczenia o wyborze na radnych Powiatu Pruszkowskiego.  
 
Przewodniczący Powiatowej Komisji Wyborczej w Pruszkowie Sędzia Mariusz Greszta 
wręczył zaświadczenia o wyborze na radnych Powiatu Pruszkowskiego. 
 
Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski poinformował o ustawowej zasadzie 
skutecznego złożenia ślubowania. Radni, po wyczytaniu nazwisk w kolejności alfabetycznej, 
składają ślubowanie, wypowiadając: „ślubuję” lub „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” i poprosił 
najmłodszą radną elekt - Panią Julię Burzec o odczytanie Roty Ślubowania.  
 
Radna elekt  Julia Burzec odczytała Rotę Ślubowania: 
„Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie 
wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, 
strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, 
czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, 
wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, 
przestrzegać Konstytucji  i  innych praw Rzeczypospolitej Polskiej” 
 
Następnie radni po wyczytaniu nazwisk w kolejności alfabetycznej złożyli ślubowanie 
wypowiadając: „ślubuję” lub „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 
Ślubowanie złożyło 27 radnych: 

1. Beyer Magdalena - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 
2. Borodzicz Ewa  - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 
3. Burzec Julia  - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 
4. Chmielewska Małgorzata - „ślubuję”; 
5. Durma Krystian  - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 
6. Ejssymont Adrian  - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 
7. Gawkowska Karolina  - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 
8. Grabowski Patryk - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 
9. Kucharski Michał - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 
10. Mitlejner Amanda - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 
11. Mroczek Grzegorz - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 
12. Pawłowska Aneta - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 
13. Pihowicz Michał - „ślubuję”; 
14. Rajkowski Janusz - „ślubuję”; 
15. Rogulska Kaja - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 
16. Rybicki Marcin - „ślubuję”; 
17. Rybka Ewa - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 
18. Rymuza Krzysztof - „ślubuję”; 
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19. Siekierko Paweł - „ślubuję”; 
20. Sieradzki Rafał - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 
21. Sipiera Konrad - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 
22. Śliwińska Mirosława  - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 
23. Świercz Artur - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 
24. Walendowski Sławomir - „ślubuję”; 
25. Wencel Arkadiusz - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 
26. Zalewska Aurelia - „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 
27. Zglińska Dorota - „ślubuję”. 

 
Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski zamknął punkt 2 i przeszedł  
do punktu 3. 
 
Ad 3. 
Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski poinformował, że kolejnym punktem 
porządku jest: wybór komisji skrutacyjnej. 
 
Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski zwrócił się do radnych o zgłaszanie 
kandydatur do składu komisji skrutacyjnej. 
 
Radny Konrad Sipiera zgłosił kandydaturę radnej Magdaleny Beyer. 
Radny Adrian Ejssymint zgłosił kandydaturę radnej Doroty Zglińskiej. 
Radna Magdalena Beyer zgłosiła kandydaturę radnej Ewy Rybki. 
Radny Patryk Grabowski zgłosił kandydaturę radnej Julii Burzec. 
 
W związku z brakiem innych kandydatów przewodniczący obrad radny senior Janusz 
Rajkowski zamknął listę kandydatów do składu komisji skrutacyjnej i zapytał wskazanych 
radnych o wyrażenie zgody na kandydowanie do składu komisji skrutacyjnej. 
 
Radna Magdalena Beyer, radna Dorota Zglińska i radna Ewa Rybka wyraziły zgodę. 
Radna Julia Burzec nie wyraziła zgody. 
 
Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski poinformował, iż zgodnie 
z przyjętym w poprzedniej kadencji zwyczajem głosowanie nad powołaniem składu 
osobowego komisji skrutacyjnej odbywa się blokowo. 
 
Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski poddał pod głosowanie powołanie 
komisji skrutacyjnej w składzie: 

1) Magdalena Beyer; 
2) Dorota Zglińska; 
3) Ewa Rybka. 

 
Głosowanie imienne odbyło się poprzez wyczytywanie nazwisk.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (27) Beyer Magdalena, Borodzicz Ewa, Burzec Julia, Chmielewska Małgorzata, Durma 
Krystian, Ejssymont Adrian, Gawkowska Karolina, Grabowski Patryk, Kucharski Michał, 
Mitlejner Amanda, Mroczek Grzegorz, Pawłowska Aneta, Pihowicz Michał, Rajkowski Janusz, 
Rogulska Kaja, Rybicki Marcin, Rybka Ewa, Rymuza Krzysztof, Siekierko Paweł, Sieradzki Rafał, 
Sipiera Konrad, Śliwińska Mirosława, Świercz Artur, Walendowski Sławomir, Wencel 
Arkadiusz, Zalewska Aurelia, Zglińska Dorota. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski stwierdził, że uchwała nr I.1.2024  
w sprawie wyboru komisji skrutacyjnej została podjęta. Uchwała stanowi załącznik 
nr 5 do protokołu. 
 
O godz. 17:40 przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski ogłosił 5 minut przerwy 
na ukonstytuowanie się komisji skrutacyjnej. 
O godz. 17:45 przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski wznowił obrady. 
 
Radna Magdalena Beyer poinformowała, że komisja skrutacyjna ukonstytuowała się  
w następującym składzie: 
Przewodnicząca – Magdalena Beyer, 
Członkowie: Ewa Rybka i Dorota Zglińska. 
 
Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski zamknął punkt 3 i przeszedł  
do punktu 4. 
 
Ad 4. 
Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski poinformował, że kolejnym punktem 
porządku jest: wybór Przewodniczącego Rady. Projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 6 do protokołu. 
 
Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski nadmienił, iż zgodnie 
z art. 14 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym rada wybiera przewodniczącego rady 
bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, 
w głosowaniu tajnym. Zwrócił się do radnych z prośbą o zgłaszanie kandydatur.  
 
Radny Adrian Ejssymont zgłosił kandydaturę Rafała Sieradzkiego na funkcję Przewodniczącego 
Rady Powiatu.  
 
Radna Magdalena Beyer zgłosiła kandydaturę radnego Konrada Sipierę na funkcję 
Przewodniczącego Rady Powiatu.  
 
W związku z brakiem innych kandydatów przewodniczący obrad radny senior Janusz 
Rajkowski zamknął listę kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Powiatu 
Pruszkowskiego. 
 
Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski poprosił wskazanych radnych 
o wyrażenie zgody na kandydowanie. 
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Radny Rafała Sieradzki oraz radny Konrad Sipiera wyrazili zgodę. 
 
O godz. 17:48 przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski ogłosił przerwę 
na przygotowanie kart do głosowania. 
O godz. 18:57 przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski wznowił obrady 
i poprosił zabranie głosu przez przewodniczącą komisji skrutacyjnej. 
 
Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Magdalena Beyer poinformowała, że karty 
do głosowania na Przewodniczącego Rady będą rozdawane radnym przy stole prezydialnym 
po wyczytaniu nazwiska z listy. Wszystkie karty wyglądają identycznie. Następnie radny 
w specjalnie wyznaczonym do głosowania miejscu odda głos stawiając znak „X” w okienku 
znajdującym się przy nazwisku jednego z kandydatów widniejących w kolejności alfabetycznej 
lub głos „wstrzymujący się”. Tylko zaznaczenie jednego okienka będzie uznane za głos ważny. 
Postawienie więcej niż jednego znaku „X” albo niepostawienie go będzie równoznaczne 
z unieważnieniem głosu. Każda z 27 kart do głosowania opatrzona jest pieczęcią Rady Powiatu 
Pruszkowskiego, co w przypadku jej braku, powinno zostać natychmiast zgłoszone. Po oddaniu 
głosu, kartę należy umieścić w urnie. 
 
Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski powiedział, że jest przygotowane 
odpowiednie miejsce do przeprowadzenia głosowania tajnego i poprosił komisję skrutacyjną 
o przeprowadzenie procedury głosowania. 
 
Komisja skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia głosowania. 
 
O godz. 18:08 przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski ogłosił przerwę 
na liczenie głosów. 
O godz. 18:18 przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski wznowił obrady 
i poprosił komisję skrutacyjną o odczytanie protokołu o wynikach głosowania 
na Przewodniczącego Rady Powiatu Pruszkowskiego.  
 
Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Magdalena Beyer odczytała protokół komisji 
skrutacyjnej o wynikach głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu 
Pruszkowskiego. Na 27 uprawnionych do głosowania, głosowało 27 radnych obecnych na sesji. 
Na kandydata radnego Rafała Sieradzkiego oddano 18 głosów „za”. Na kandydata radnego 
Konrada Sipierę oddano 8 głosów „za”. Oddano 1 głos „wstrzymujący się”. Komisja 
skrutacyjna stwierdziła, że w wyniku tajnego głosowania bezwzględną większością głosów, 
na Przewodniczącego Rady Powiatu Pruszkowskiego wybrano radnego Rafała Sieradzkiego. 
 
Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski stwierdził, że uchwała nr I.2.2024 
w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski złożył gratulację oraz życzenia owocnej 
pracy nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady i przekazał prowadzenie obrad sesji.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki podziękował za zaufanie, którym został obdarzony. 
Sprawowanie funkcji przewodniczącego rady jest dla niego jest ogromnym zaszczytem  
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i zapewnił, że będzie ją pełnił z olbrzymim zobowiązaniem i odpowiedzialnością. Zapewnił 
również o swojej otwartości na nowe pomysły, bez względu na poglądy. Dodał, że liczy na 
owocną współpracę z korzyścią dla rozwoju powiatu pruszkowskiego. Chciałby, żeby rada 
powiatu pracowała na wysokim poziomie merytorycznym, aby po tych 5 latach można było 
powiedzieć, że wykonaliśmy dobrą pracę. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 4 i przeszedł do punktu 5. 
 
Ad 5. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że kolejnym punktem porządku jest: 
wybór Wiceprzewodniczącego Rady. Projekty uchwał stanowią załącznik nr 9 i nr 10 
do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad przez 
nadanie nowego brzmienia punktowi 5, tj. Wybór dwóch Wiceprzewodniczących Rady.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku 
obrad poprzez nadanie nowego brzmienia punktowi 5, tj. Wybór dwóch 
Wiceprzewodniczących Rady. 
 
Głosowanie imienne odbyło się poprzez wyczytywanie nazwisk.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (27) Beyer Magdalena, Borodzicz Ewa, Burzec Julia, Chmielewska Małgorzata, Durma 
Krystian, Ejssymont Adrian, Gawkowska Karolina, Grabowski Patryk, Kucharski Michał, 
Mitlejner Amanda, Mroczek Grzegorz, Pawłowska Aneta, Pihowicz Michał, Rajkowski Janusz, 
Rogulska Kaja, Rybicki Marcin, Rybka Ewa, Rymuza Krzysztof, Siekierko Paweł, Sieradzki Rafał, 
Sipiera Konrad, Śliwińska Mirosława, Świercz Artur, Walendowski Sławomir, Wencel 
Arkadiusz, Zalewska Aurelia, Zglińska Dorota. 
 
Karta głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że Rada Powiatu Pruszkowskiego  
27 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się” - 
przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad poprzez nadanie nowego brzmienia  
punktowi 5 tj. Wybór dwóch Wiceprzewodniczących Rady.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że zgodnie z art. 14 ust. 1 ustawy 
o samorządzie powiatowym rada wybiera od jednego do dwóch wiceprzewodniczących rady 
bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, 
w głosowaniu tajnym. Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił radnych o zgłaszanie 
kandydatów na pierwszego z dwóch wiceprzewodniczących Rady Powiatu.   
 
Radny Konrad Sipiera zgłosił kandydaturę radnej Aurelii Zalewskiej na Wiceprzewodniczącą 
Rady Powiatu. 
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Radny Patryk Grabowski zgłosił kandydaturę radnej Karoliny Gawkowskiej 
na Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu. 
 
W związku z brakiem innych kandydatów Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął listę 
kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił wskazane radne o wyrażenie zgody 
na kandydowanie. 
 
Radna Karolina Gawkowska i radna Aurelia Zalewska wyraziły zgodę na kandydowanie 
na funkcję Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
 
O godz. 18:27 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki ogłosił przerwę na przygotowanie kart 
do głosowania. 
O godz. 18:46 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki wznowił obrady. 
 
Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Magdalena Beyer przypomniała, iż procedura 
głosowania jest podobna jak przy wyborze przewodniczącego rady. Poinformowała, że karty 
do głosowania na pierwszego z dwóch wiceprzewodniczących Rady będą rozdawane radnym 
przy stole prezydialnym po wyczytaniu nazwiska z listy. Następnie radny w specjalnie 
wyznaczonym do głosowania miejscu odda głos poprzez postawienie znaku „X” w okienku  
„za”, „przeciw” lub „wstrzymuję się”. Postawienie więcej niż jednego znaku „X” albo 
niepostawienie go będzie równoznaczne  z unieważnieniem głosu. Każda z 27 kart 
do głosowania opatrzona jest pieczęcią Rady Powiatu Pruszkowskiego, co w przypadku jej 
braku, powinno zostać natychmiast zgłoszone. Po oddaniu głosu, kartę należy umieścić 
w urnie. 
 
Komisja skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia procedury głosowania. 
 
O godz. 18:53 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki ogłosił przerwę na liczenie głosów. 
O godz. 19:01 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki wznowił obrady i poprosił komisję 
skrutacyjną o odczytanie protokołu o wynikach głosowania na pierwszego z dwóch 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Pruszkowskiego.  
 
Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Magdalena Beyer odczytała protokół komisji 
skrutacyjnej o wynikach głosowania w sprawie wyboru pierwszego z dwóch 
Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Pruszkowskiego. Na 27 uprawnionych do głosowania 
głosowało 27 radnych obecnych na sesji. Na kandydatkę radną Karolinę Gawkowską oddano 
19 głosów „za”. Na kandydatkę radną Aurelię Zalewską oddano 7 głosów „za”. Oddano 1 głos 
jako „wstrzymujący się”. Komisja skrutacyjna stwierdziła, że w wyniku tajnego głosowania 
bezwzględną większością głosów, na pierwszego z dwóch Wiceprzewodniczących Rady 
Powiatu Pruszkowskiego wybrano radną Karolinę Gawkowską.  
Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik nr 12 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr I.3.2024 w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił wiceprzewodniczącą Rady Powiatu Karolinę 
Gawkowską  o zajęcie miejsca przy stole prezydialnym. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Karolina Gawkowska podziękowała za oddane głosy. 
Poinformowała, że wybór na funkcję wiceprzewodniczącej jest dla niej niezwykłym 
wyróżnieniem. Zapewniła, że dołoży wszelkich starań, aby obrady rozpoczynającej się kadencji 
miały merytoryczny charakter oraz by wszyscy działalni sprawnie na rzecz powiatu 
pruszkowskiego. Dodała, że liczy także na owocną współpracę w ramach prezydium.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił radnych o zgłaszanie kandydatów na funkcję 
drugiego z dwóch Wiceprzewodniczących Rady Powiatu. 
 
Radny Konrad Sipiera zgłosił ponownie kandydaturę radnej Aurelii Zalewskiej. 
Radny Patryk Grabowski zgłosił kandydaturę radnego Pawła Siekierko. 
 
W związku z brakiem innych kandydatów przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął listę 
kandydatów na funkcję drugiego z dwóch Wiceprzewodniczących Rady Powiatu. 
 
Radny Paweł Siekierko oraz radna Aurelia Zalewska wyrazili zgodę na kandydowanie 
na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
 
O godz. 19:04 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki ogłosił przerwę na przygotowanie kart 
do głosowania. 
O godz. 19:10 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki wznowił obrady. 
 
Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Magdalena Beyer poinformowała, że karty 
do głosowania na wiceprzewodniczącego Rady będą rozdawane radnym przy stole 
prezydialnym po wyczytaniu nazwiska z listy. Następnie radny w specjalnie wyznaczonym do 
głosowania miejscu odda głos stawiając znak „X” w okienku znajdującym się przy nazwisku 
jednego z kandydatów widniejących w kolejności alfabetycznej lub głos „wstrzymujący się”. 
Tylko zaznaczenie jednego okienka będzie uznane za głos ważny. Postawienie więcej niż 
jednego znaku „X” albo niepostawienie go będzie równoznaczne  z unieważnieniem głosu. 
Każda z 27 kart do głosowania opatrzona jest pieczęcią Rady Powiatu Pruszkowskiego, 
co w przypadku jej braku, powinno to zostać natychmiast zgłoszone. Po oddaniu głosu, kartę 
należy umieścić w urnie. 
 
Komisja skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia procedury głosowania. 
 
O godz. 19:17 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki ogłosił przerwę na liczenie głosów. 
O godz. 19:23 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki wznowił obrady. 
 
Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Magdalena Beyer odczytała protokół komisji 
skrutacyjnej o wynikach głosowania w sprawie wyboru drugiego z dwóch 
Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Pruszkowskiego. Na 27 uprawnionych do głosowania 
głosowało 27 radnych obecnych na sesji. Na kandydata radnego Pawła Siekierko oddano  
19 głosów „za”. Na kandydatkę radną Aurelię Zalewską oddano 7 głosów „za”. Oddano 1 głos 
jako „wstrzymujący się”. Komisja stwierdziła, że w wyniku tajnego głosowania bezwzględną 
większością głosów, na drugiego z dwóch Wiceprzewodniczących Rady Powiatu 
Pruszkowskiego wybrano radnego Pawła Siekierko. 
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Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr I.4.2024 w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała stanowi 
załącznik nr 15 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Pawła 
Siekierko o zajęcie miejsca przy stole prezydialnym. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Paweł Siekierko podziękował za oddane głosy. 
Powiedział, że liczy na owocną współpracę i jest otwarty na wszelkie sugestie  
i propozycje.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 5 i przeszedł do punktu 6. 
 
Ad 6. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, iż kolejnym punktem porządku jest: 
wybór Starosty Pruszkowskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, iż zgodnie z art. 27 ust. 2 ustawy 
o samorządzie powiatowym rada powiatu wybiera starostę bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zwrócił 
się do radnych o zgłaszanie kandydatur. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zgłosił kandydaturę radnego Adriana Ejssymonta 
na funkcję Starosty Pruszkowskiego. Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki powiedział,  
że radny Adrian Ejssymont jest absolwentem uczelni techniczno-handlowej imienia Heleny 
Chodkowskiej w Warszawie, z obronionymi tytułami bezpieczeństwo wewnętrzne oraz 
magistra. Jest aktywnym przedsiębiorcą prowadzącym własną działalność gospodarczą od 
wielu lat. To niewątpliwie jeden z najbardziej aktywnych samorządowców Rady Powiatu 
Pruszkowskiego minionej kadencji, w której pełnił funkcję przewodniczącego Komisji 
Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, był członkiem Komisji Budżetu, Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego oraz pełnił rolę przewodniczącego Klubu Radnych 
Koalicji Obywatelskiej w powiecie pruszkowskim. W roli samorządowca aktywnie uczestniczył 
w życiu społecznym, lokalnym powiatu pruszkowskiego, angażując się w liczne wydarzenia 
oraz działania. Jego zaangażowanie w samorząd oraz zdobyte doświadczenie sprawiają, że jest 
skutecznym łącznikiem między lokalną społecznością, a instytucjami rządowymi, o czym 
świadczą liczne rekomendacje Posłów i Posłanek Sejmu i Senatu RP. To człowiek pełen energii 
do działania, a jego doświadczenie, determinacja i zaangażowanie sprawiają, że jest idealnym 
kandydatem na Starostę Pruszkowskiego, któremu zależy na równomiernym  
i zrównoważonym rozwoju całego powiatu pruszkowskiego. 
 
W związku z brakiem innych kandydatur przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął listę 
kandydatów na funkcję Starosty Pruszkowskiego. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zapytał radnego Adriana Ejssymonta kandydata na 
funkcję Starosty Pruszkowskiego o wyrażenie zgody. 
 
Radny Adrian Ejssymont wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję Starosty Pruszkowskiego.  
 



10 
 

Radny Konrad Sipiera powiedział, że starosta to bardzo odpowiedzialna funkcja, która 
zobowiązuje. Poprosił, żeby radny przedstawił pięć głównych celów, jeśli chodzi o rozwój 
powiatu pruszkowskiego. Następnie poprosił o odpowiedź na pytanie jakie widzi szanse 
i zagrożenia. Zaznaczył, że to jest jego pierwsze pytanie. 
 
Radny Adrian Ejssymont opowiedział, że jeżeli chodzi o pracę, to nie jest to urząd, który będzie 
pełnił samodzielnie, zatem przyjdzie czas na ustalenie kierunków działań. Najpierw chciałby 
poznać oczekiwania włodarzy gmin z powiatu pruszkowskiego wobec jego osoby oraz całego 
starostwa i wtedy podejmie decyzje. 
 
Radny Konrad Sipiera powiedział, że dzisiaj w kraju rządzi Koalicja Obywatelska na poziomie 
rządu, najprawdopodobniej na poziomie samorządu województwa mazowieckiego, również 
powiatu, a także miasta Pruszkowa. Poprosił o stanowisko w sprawie przebiegu paszkowianki, 
od węzła autostrady A2 do Paszkowa. Dla zobrazowania miejsca, dla niektórych, tam kiedyś 
były hale tzw. Maximusa - obecnie Centrum Wystawiennicze Ptak Expo. Zapytał czy jako 
Starosta Pruszkowski radny Ejssymont będzie popierał zrealizowanie tej inwestycji  
w wariancie połączenia od Paszkowa do węzła autostrady A2. Na dzisiaj jest projektowany 
odcinek do Helenówka, który nie rozwiązuje żadnego problemu komunikacyjnego. Również 
Gmina Nadarzyn w osobie Wójta Zwolińskiego, jest za tym, żeby cała paszkowianka powstała 
w tym pełnym wymiarze. Poprosił o deklarację poparcia tej ważnej inwestycji.  
 
Radny Adrian Ejssymont odpowiedział, że temat zostanie skonsultowany z włodarzami gmin. 
Następnie zostanie wypracowane jak najlepsze stanowisko w sprawie.  
 
Radny Konrad Sipiera poprosił o konkretną deklarację, chciałby usłyszeć osobiste zdanie 
radnego na temat paszkowianki: czy jest za powstaniem tej trasy, czy nie. To jest bardzo 
istotne. Poprosił o podanie argumentów przed głosowaniem nad jego osobę. Sam jest  całym 
sercem za i popiera każdą inicjatywę, która będzie zmierzała do tego, by paszkowiannka 
powstała.  
 
Radny Adrian Ejssymont odpowiedział, że nie chciałby podejmować decyzji jednoosobowo. 
Sprawę najpierw chciałby skonsultować w szerszym gronie.  
 
Radny Konrad Sipiera podziękował za odpowiedź. Następnie poprosił o stanowisko w sprawie 
rozbudowy lotniska Okęcie - w nawiązaniu do tego, co też dzieje się na poziomie kraju, 
a co będzie nas dotykało bezpośrednio, ponieważ jesteśmy w miejscu, które dosyć mocno już 
dzisiaj czuwa skutki wielu lotów samolotów z lotniska Okęcie, przy planach rozbudowy tego 
lotniska, to obciążenie jeszcze mocniejsze. Ruch będzie tutaj na pewno jeszcze bardziej 
wzmożony.  
 
Radny Adrian Ejssymont odpowiedział, że należy poczekać na rozwój sytuacji krajowej, 
następnie działania będą kontynuowane. 
 
O godz. 19:31 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki ogłosił przerwę na przygotowanie kart 
do głosowania. 
O godz. 19:48 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki wznowił obrady. 
 
Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Magdalena Beyer poinformowała, że karty 
do głosowania na Starostę Pruszkowskiego będą rozdawane radnym przy stole prezydialnym 



11 
 

po wyczytaniu nazwiska z listy. Następnie radny w specjalnie wyznaczonym do głosowania 
miejscu odda głos stawiając znak „X” w okienku znajdującym się przy nazwisku jednego 
z kandydatów widniejących w kolejności alfabetycznej lub głos „wstrzymujący się”. Tylko 
zaznaczenie jednego okienka będzie uznane za głos ważny. Postawienie więcej niż jednego 
znaku „X” albo niepostawienie go będzie równoznaczne  z unieważnieniem głosu. Każda 
z 27 kart do głosowania opatrzona jest pieczęcią Rady Powiatu Pruszkowskiego, 
co w przypadku jej braku, powinno to zostać natychmiast zgłoszone. Po oddaniu głosu, kartę 
należy umieścić w urnie. 
 
Komisja skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia procedury głosowania. 
 
O godz. 19:55 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki ogłosił przerwę na liczenie głosów. 
O godz. 20:00 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki wznowił obrady. 
 
Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Magdalena Beyer odczytała protokół komisji 
skrutacyjnej o wynikach głosowania w sprawie wyboru Starosty Pruszkowskiego. 
Na 27 uprawnionych do głosowania, głosowało 27 radnych obecnych na sesji. Na kandydata 
radnego Adriana Ejssymonta oddano 18 głosów „za”, 8 głosów „przeciw”, 1 głos 
„wstrzymujący się”. Komisja stwierdziła, że w wyniku tajnego głosowania bezwzględną 
większością głosów na Starostę Pruszkowskiego wybrano Pana Adriana Ejssymonta. 
 
Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr I.5.2024 w sprawie wyboru 
Starosty Pruszkowskiego. Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki pogratulował nowo wybranemu Staroście 
Pruszkowskiemu Adrianowi Ejssymontowi. Wyraził nadzieję na wzorową współpracę Rady 
z Zarządem. 
 
Starosta Adrian Ejssymont podziękował za zaufanie jakim został obdarzony. Poinformował,  
że jest zaszczycony i wyraził nadzieję na dokonanie rzeczy wielkich z tak wspaniałą Radą. 
Poinformował, że swoją pracę z samorządem od samego początku traktował z niezwykłą 
powagą, zaangażowaniem i odpowiedzialnością, niezależnie od funkcji i miejsca które 
zajmował. Zapewnił, że jest świadomy wszelkich wyzwań i zrobi wszystko, aby sprostać 
oczekiwaniom mieszkańców. Zapewnił, że drzwi do jego gabinetu będą zawsze otwarte. 
Podkreślił, że jest człowiekiem dialogu i współpracy, w atmosferze wzajemnego poszanowania 
i dla dobra powiatu będzie rozmawiał ze wszystkimi, niezależnie od poglądów i przynależności. 
Wyraził nadzieję, na to, że wszystkich łączy przynajmniej jeden wspólny cel jakim jest rozwój  
i dobro powiatu pruszkowskiego. 
 
O godz. 20:04 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki ogłosił przerwę. 
O godz. 20:22 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki wznowił obrady. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 6 i przeszedł do punktu 7.  
 
Ad 7. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, iż kolejnym punktem porządku jest 
Wybór Wicestarosty Pruszkowskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, iż zgodnie z art. 27 ust. 3 ustawy 
o samorządzie powiatowym rada powiatu wybiera wicestarostę oraz pozostałych członków 
zarządu na wniosek starosty zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy 
ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił Starostę Adriana Ejssymonta o wskazanie 
kandydata na Wicestarostę Pruszkowskiego. 
 
Starosta Adrian Ejssymont zgłosił kandydaturę na funkcję Wicestarosty Pruszkowskiego Pana 
Leszka Zarzyckiego. Poinformował, że jest to samorządowiec, który w swoim dorobku 
zawodowym zdobył doświadczenie na wszystkich trzech szczeblach samorządu terytorialnego. 
Jest absolwentem nauk ekonomicznych Uniwersytetu Warszawskiego, podyplomowo 
studiował rachunkowość finansową i zarządczą, podatki oraz uzyskał tytuł Master of Business 
Administration na Akademii Leona Koźmińskiego. Jest certyfikowanym audytorem 
wewnętrznym i Projekt Menadżerem. Posiada wieloletnie doświadczenie w administracji 
publicznej, sektorze prywatnym i samorządowym. Pracował na kierowniczych stanowiskach  
w Urzędzie Miasta Stołecznego Warszawy, w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie, a obecnie 
od blisko 5 lat, jest Dyrektorem Delegatury Urzędu Marszałkowskiego Województwa 
Mazowieckiego. Poprosił o poparcie tej kandydatury. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił wskazanego kandydata o wyrażenie zgody.  
 
Pan Leszek Zarzycki wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję Wicestarosty Pruszkowskiego. 
 
Radny Konrad Sipiera zapytał o cele i założenia oraz o wizję powiatu na 5 lat, którą chciałby 
realizować na tym stanowisku. Następnie zapytał o paszkowiankę – czy popiera jej powstanie, 
które odciąży węzeł autostrady A2 w Pruszkowie. Kolejno zapytał o kwestie hałasu i tego co 
czeka powiat w momencie dociążenia lotniska Okęcie. Czy wicestarosta będzie chronił interesu 
mieszkańców powiatu pruszkowskiego, aby nie odczuwali negatywnych skutków zwiększenia 
ruchu samolotów w naszym rejonie. 
 
Pan Leszek Zarzycki odpowiedział, że będzie chciał wspólnie z radą i zarządem wypracowywać 
cele, a następnie je realizować. Dodał, że nie zamierza narzucać niczego nikomu, mając 
świadomość, że zarówno rada jak i zarząd są organami kolegialnymi. W kwestii paszkowianki, 
przypomniał, że są dwa etapy: pierwszy zbliżony do autostrady A2 i drugi, który łączy z trasą 
S8. Tej kwestii nie można rozpatrywać całościowo, ponieważ inwestycja jest na etapie jeszcze 
dość wczesnego planowania. Stwierdził, że pierwszy etap jest jak najbardziej zasadny, 
natomiast jego dokładny przebieg, jeszcze nie został wypracowany. Odnośnie lotniska, 
zauważył, że dobrym pomysłem jest rozbudowywanie lotniska w Modlinie, które posiada 
perspektywy rozwojowe i które nie rodziłoby problemów dla mieszkańców naszego powiatu. 
 
O godz. 20:28 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki ogłosił przerwę na przygotowanie kart do 
głosowania. 
O godz. 20:33 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki wznowił obrady. 
 
Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Magdalena Beyer poinformowała, że karty 
do głosowania na wicestarostę Pruszkowskiego będą rozdawane radnym przy stole 
prezydialnym po wyczytaniu nazwiska z listy. Następnie radny w specjalnie wyznaczonym 
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do głosowania miejscu odda głos poprzez postawienie znaku „X” w okienku  „za”, „przeciw” 
lub  „wstrzymuję się”. Postawienie więcej niż jednego znaku „X” albo niepostawienie go będzie 
równoznaczne  z unieważnieniem głosu. Każda z 27 kart do głosowania opatrzona jest pieczęcią 
Rady Powiatu Pruszkowskiego, co w przypadku jej braku, powinno zostać natychmiast 
zgłoszone. Po oddaniu głosu, kartę należy umieścić w urnie. 
 
Komisja skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia procedury głosowania. 
 
O godz. 20:40 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki ogłosił przerwę na liczenie głosów. 
O godz. 20:48 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki wznowił obrady. 
 
Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Magdalena Beyer odczytała protokół komisji 
skrutacyjnej o wynikach głosowania w sprawie wyboru Wicestarosty Pruszkowskiego. 
Na 27 uprawnionych do głosowania, głosowało 27 radnych obecnych na sesji. Na kandydata 
Pana Leszka Zarzyckiego oddano 17 głosów „za”, 8 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące 
się”. Komisja stwierdziła, że w wyniku tajnego głosowania bezwzględną większością głosów 
na Wicestarostę  Pruszkowskiego wybrano Pana Leszka Zarzyckiego. 
 
Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr I.6.2024 w sprawie wyboru 
Wicestarosty Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 21 do 
protokołu. 
 
Wicestarosta Pruszkowski Leszek Zarzycki podziękował za wybór i zaufanie oraz zadeklarował,  
że dołoży wszelkich starań, aby tego zaufania nie stracić. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 7 i przeszedł do punktu 8.  
 
Ad 8. 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, iż kolejnym punktem porządku jest: 
wybór Członków Zarządu. Projekty uchwał stanowią załącznik nr 22, nr 23 i nr 24 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił Starostę Adriana Ejssymonta o wskazanie 
kandydata na członka Zarządu Powiatu Pruszkowskiego. 
 
Starosta Adrian Ejssymont zgłosił na etatowego członka Zarządu Powiatu kandydaturę 
radnego Patryka Grabowskiego. Poinformował, że jest to doświadczony profesjonalista, 
absolwent Szkoły Głównej Gospodarstwa Wiejskiego na kierunku informatyki i ekonometrii. 
Aktualnie kontynuuje edukację na programie Master of Business Administration w Wyższej 
Szkole Bankowej, gdzie aktywnie poszerza swoją wiedzę oraz umiejętności biznesowe. 
W przeszłości zdobył cenne doświadczenie zawodowe w sektorze finansowym, pełniąc funkcje 
zarządcze, w tym stanowiska dyrektorskie. To pozwoliło mu na rozwój kompetencji 
w zakresie zarządzania i strategii biznesowej. Obecnie, jako inwestor i przedsiębiorca 
skutecznie realizuje projekty w branży finansowej, działając na szeroką skalę w regionie Unii 
Europejskiej oraz Azji. Wykorzystuje przy tym swoje umiejętności analityczne i strategiczne 
myślenie. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił wskazanego kandydata o wyrażenie zgody.  
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Radny Patryk Grabowki wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję członka Zarządu Powiatu 
Pruszkowskiego. 
 
Radny Konrad Sipiera zapytał starostę, czy już na dzisiaj ma wiedzę do przekazania na temat 
podziału obowiązków co do członków zarządu. Za co będą odpowiedzialni – kto z inwestycje, 
za oświatę, zdrowie czy też inne obszary, którymi zajmuje się powiat. 
 
Starosta Adrian Ejssymont odpowiedział, że w dniu jutrzejszym, nowo powołany zarząd 
rozpocznie rozmowy w tym temacie.  
 
Radny Konrad Sipiera  zwrócił się do kandydata na członka zarządu. Zauważył że jesteśmy po 
dosyć intensywnej kampanii wyborczej. Na terenie Pruszkowa, ale nie tylko, stanęło bardzo 
dużo nielegalnych nośników, na których głównie znajdowali się kandydaci Koalicji 
Obywatelskiej. Zapytał czy członek zarządu będzie starał się, aby te nośniki, których jest bardzo 
dużo, znikały z dróg. Część z nich stoi na pasach drogowych gmin czy województwa, natomiast 
starosta ma w tym zakresie szerokie możliwości działania. Poprosił radnego Grabowskiego 
o ustosunkowanie się do tych kwestii.  
 
Radny Patryk Grabowki odpowiedział, że na początek powinno się ustalić, kto jest 
właścicielem tych nośników i zwrócić się w pierwszej kolejności o wyjaśnienia do właściciela. 
Poprosił radnego Sipierę o zgłaszanie nośników, które zdaniem radnego zostały pozostawione 
nielegalnie lub utrudniają ruch. Jeżeli pojazd nie został zaparkowany zgodnie z prawem, 
to należy, podjąć czynności w celu usunięcia lub zwrócić się do bezpośredniego właściciela 
z prośbą o usunięcie. Dodał, że jeśli radny wskaże konkretne nośniki i na ile one przeszkodzą 
i utrudniają ruch, żeby je usunąć w trybie natychmiastowym, to jest to możliwe. 
 
O godz. 20:55 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki ogłosił przerwę na przygotowanie kart 
do głosowania. 
O godz. 21:00 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki wznowił obrady. 
 
Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Magdalena Beyer poinformowała, że karty 
do głosowania na członka Zarządu Powiatu  Pruszkowskiego będą rozdawane radnym przy 
stole prezydialnym po wyczytaniu nazwiska z listy. Następnie radny w specjalnie wyznaczonym 
do głosowania miejscu odda głos poprzez postawienie znaku „X” w okienku  „za”, „przeciw” 
lub  „wstrzymuję się”. Postawienie więcej niż jednego znaku „X” albo niepostawienie go będzie 
równoznaczne  z unieważnieniem głosu. Każda z 27 kart do głosowania opatrzona jest pieczęcią 
Rady Powiatu Pruszkowskiego, co w przypadku jej braku, powinno zostać natychmiast 
zgłoszone. Po oddaniu głosu, kartę należy umieścić w urnie. 
 
Komisja skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia procedury głosowania. 
 
O godz. 21:06 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki ogłosił przerwę na liczenie głosów. 
O godz. 21:10 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki wznowił obrady. 
 
Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Magdalena Beyer odczytała protokół komisji 
skrutacyjnej o wynikach głosowania w sprawie wyboru etatowego członka Zarządu Powiatu 
Pruszkowskiego. Na 27 uprawnionych do głosowania, głosowało 27 radnych obecnych na sesji. 
Na kandydata radnego Patryka Grabowskiego oddano 17 głosów „za”, 7 głosów „przeciw”,  
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3 głosy „wstrzymujące się”. Komisja stwierdziła, że w wyniku tajnego głosowania 
bezwzględną większością głosów na etatowego członka Zarządu Powiatu Pruszkowskiego 
wybrano radnego Patryka Grabowskiego. 
Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr I.7.2024 w sprawie wyboru 
członka Zarządu Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała stanowi załącznik 
nr 26 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił Starostę Adriana Ejssymonta o wskazanie 
kolejnego kandydata na członka Zarządu Powiatu Pruszkowskiego. 
 
Starosta Adrian Ejssymont zgłosił na etatowego członka Zarządu Powiatu kandydaturę 
radnego Michała Pihowicza, absolwenta Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki  
w Pruszkowie, który ukończył studia dyplomowe i podyplomowe w Szkole Głównej Handlowej 
w Warszawie. To przedsiębiorca posiadający wieloletnie doświadczenie w sektorze bankowym 
w Polsce i za granicą. Prywatnie tata dwójki dzieci uczęszczających do pruszkowskich szkół. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił wskazanego kandydata o wyrażenie zgody.  
 
Radny Michał Pihowicz wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję członka Zarządu Powiatu 
Pruszkowskiego. 
 
O godz. 21:12 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki ogłosił przerwę na przygotowanie kart 
do głosowania. 
O godz. 21:21 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki wznowił obrady. 
 
Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Magdalena Beyer poinformowała, że karty 
do głosowania na członka zarządu Powiatu  Pruszkowskiego będą rozdawane radnym przy stole 
prezydialnym po wyczytaniu nazwiska z listy. Następnie radny w specjalnie wyznaczonym 
do głosowania miejscu odda głos poprzez postawienie znaku „X” w okienku  „za”, „przeciw” 
lub  „wstrzymuję się”. Postawienie więcej niż jednego znaku „X” albo niepostawienie go będzie 
równoznaczne  z unieważnieniem głosu. Każda z 27 kart do głosowania opatrzona jest pieczęcią 
Rady Powiatu Pruszkowskiego, co w przypadku jej braku, powinno zostać natychmiast 
zgłoszone. Po oddaniu głosu, kartę należy umieścić w urnie. 
 
Komisja skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia procedury głosowania. 
 
O godz. 21:27 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki ogłosił przerwę na liczenie głosów. 
O godz. 21:33 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki wznowił obrady. 
 
Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Magdalena Beyer odczytała protokół komisji 
skrutacyjnej o wynikach głosowania w sprawie wyboru etatowego członka Zarządu Powiatu 
Pruszkowskiego. Na 27 uprawnionych do głosowania, głosowało 27 radnych obecnych na sesji. 
Na kandydata radnego Michała Pihowicza oddano 18 głosów „za”, 7 głosów „przeciw”,  
2 głosy „wstrzymujące się”. Komisja stwierdziła, że w wyniku tajnego głosowania 
bezwzględną większością głosów na etatowego członka Zarządu Powiatu Pruszkowskiego 
wybrano radnego Michała Pihowicza. Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik 
nr 27 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr I.8.2024 w sprawie wyboru 
członka Zarządu Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała stanowi załącznik 
nr 28 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił Starostę Adriana Ejssymonta o wskazanie 
kandydata na kolejnego członka Zarządu Powiatu Pruszkowskiego. 
 
Starosta Adrian Ejssymont zgłosił na nieetatowego członka Zarządu Powiatu kandydaturę 
radnej Małgorzaty Chmielewskiej. Poinformował, że radna jest mieszkanką Piastowa, 
ekspertem w dziedzinie lotnictwa cywilnego. Zdobyła dyplom Akademii Obrony Narodowej 
na kierunku bezpieczeństwo narodowe o specjalności zarządzanie bezpieczeństwem 
lotniczym. Posiada kilkudziesięcioletnie doświadczenie zawodowe w pracy w liniach lotniczych 
oraz firmie holdingowej, zajmującej się obsługą samolotów na płycie lotniska, gdzie wdrażała 
m.in. procedury bezpieczeństwa i zarządzała dużymi zespołami. Od pięciu lat pracuje  
w warszawskim samorządzie na stanowisku głównej specjalistki w Wydziale Infrastruktury, 
gdzie zajmuje się infrastrukturą drogową. Jest aktywistką społeczną, założycielką grupy 
lokalnej Komitetu Obrony Demokracji, a jej zainteresowania obejmują m.in. sprawy i prawa 
kobiet, ich aktywizację społeczną i pomoc w powrocie do pracy zawodowej oraz realizację 
zasady równych szans dla kobiet i mężczyzn. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poprosił wskazaną kandydatkę o wyrażenie zgody.  
 
Radna Małgorzata Chmielewska wyraziła zgodę na kandydowanie na funkcję nieetatowego 
członka Zarządu Powiatu Pruszkowskiego.  
 
Radny Konrad Sipiera zwrócił się z pytaniem do kandydatki na stanowisko nieetatowego 
członka zarządu, jakie widzi szanse, a jakie zagrożenia nadchodzącej pięcioletniej kadencji dla 
powiatu pruszkowskiego. W związku z tym, że posiada bogate doświadczenie w zakresie 
lotnictwa, poprosił o odpowiedź na pytanie dotyczące lotniska Okęcie i jego dociążenie - jak 
radna Chmielewska zaopatruje się na te kwestie. Zapytał także czy będzie chroniła interesów 
mieszkańców, w momencie gdy zapadnie decyzja o rozbudowie lotniska.  
 
Radna Małgorzata Chmielewska odpowiedziała, że specjalnie nie przywiązywałaby się jeszcze 
do pomysłu o rozbudowie lotniska Okęcie, ponieważ pracowała w lotnictwie kilkadziesiąt lat  
i pomysłu w tym czasie na rozbudowę albo zastój lotniska Okęcie było kilka. Na lotnisku Okęcie 
trzeba by było stworzyć kolejny pas startu samolotów i uważa, że wtedy trzeba by było wybrać 
taki korytarz, który by nie przebiegał bezpośrednio nad najbardziej zaludnionymi obszarami. 
Ponad 20 lat mieszkała w Ursusie na ścieżce lądowania, więc wie, że jest kwestia 
przyzwyczajenia. To jest kwestia konsultacji społecznych i wyboru. Zauważyła, że sprawa nie 
została przesądzona, że w momencie rozbudowy lotniska Okręcie byłoby jakieś duże 
zagrożenie jeśli chodzi o głośność dla mieszkańców, bo sądzi, że można by to przeprowadzić 
inaczej. Natomiast zawsze była zwolenniczką połączenia lotniska Okręcie z lotniskiem Modlin. 
Lotnisko Modlin ma bardzo duże możliwości rozwoju. Jeżeli większość ruchu czarterowego 
została by przekierowana na Modlin, było by to z korzyścią dla mieszkańców, ponieważ loty  
z lotniska Okręcie odbywałyby się w większości dla linii tradycyjnych. Jeśli chodzi o szanse  
i zagrożenia, to trudno jest wyrokować. W tej chwili dopiero zaczyna się kadencja. 
Zadeklarowała, chęć współpracy. Wyraziła nadzieję na opracowanie wspólnie z włodarzami 
gmin mapy najważniejszych potrzeb, którą następnie będzie się starała realizować.  
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Radna Magdalena Beyer stwierdziła, że cieszy fakt deklaracji współpracy Zarządu zarówno 
z radnymi jak i włodarzami gmin. Radna Magdalena Beyer również zadeklarowała chęć 
współpracy ze swojej strony. Zwróciła uwagę, że w poprzedniej kadencji pewne kwestie były 
ustalane tylko z włodarzami gmin z pominięciem radnych.  
 
Radny Grzegorz Mroczek poinformował, że jego zdaniem lotniska w Modlinie nie można 
rozbudować i nie będzie rozbudowane ponieważ leży na bagnach. 
 
Radna Małgorzata Chmielewska odpowiedziała, że nie zgadza się taką tezą. Lotnisko  
w Modlinie można rozbudować mimo, że są tam bagna, jest możliwość rozbudowy, 
są określone kierunki jak można to zrobić. Jest szansa, że będzie dobra współpraca  
z samorządem i na pewno jest możliwość rozbudowy tego lotniska. To nie ulega wątpliwości. 
 
O godz. 21:40 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki ogłosił przerwę na przygotowanie kart 
do głosowania. 
O godz. 21:46 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki wznowił obrady. 
 
Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Magdalena Beyer poinformowała, że karty 
do głosowania na nieetatowego członka zarządu Powiatu  Pruszkowskiego będą rozdawane 
radnym przy stole prezydialnym po wyczytaniu nazwiska z listy. Następnie radny w specjalnie 
wyznaczonym do głosowania miejscu odda głos poprzez postawienie znaku „X” w okienku  
„za”, „przeciw” lub „wstrzymuję się”. Postawienie więcej niż jednego znaku „X” albo 
niepostawienie go będzie równoznaczne  z unieważnieniem głosu. Każda z 27 kart 
do głosowania opatrzona jest pieczęcią Rady Powiatu Pruszkowskiego, co w przypadku jej 
braku, powinno zostać natychmiast zgłoszone. Po oddaniu głosu, kartę należy umieścić 
w urnie. 
 
Komisja skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia procedury głosowania. 
 
O godz. 21:52 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki ogłosił przerwę na liczenie głosów. 
O godz. 21:57 przewodniczący Rady Rafał Sieradzki wznowił obrady. 
 
Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Magdalena Beyer odczytała protokół komisji 
skrutacyjnej o wynikach głosowania w sprawie wyboru nieetatowego członka Zarządu Powiatu 
Pruszkowskiego. Na 27 uprawnionych do głosowania, głosowało 27 radnych obecnych na sesji. 
Na kandydatkę radną Małgorzatę Chmielewską oddano 20 głosów „za”, 7 głosów „przeciw”, 
brak głosów „wstrzymujących się”. Komisja stwierdziła, że w wyniku tajnego głosowania 
bezwzględną większością głosów na nieetatowego członka Zarządu Powiatu Pruszkowskiego 
wybrano radną Małgorzatę Chmielewską. 
Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Magdalena Beyer podziękowała członkom komisji 
skrutacyjnej za owocną współpracę. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki stwierdził, że uchwała nr I.9.2024 w sprawie wyboru 
członka Zarządu Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała stanowi załącznik 
nr 30 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki podziękował komisji skrutacyjnej, a w szczególności jej 
przewodniczącej radnej Magdalenie Beyer, za pracę w komisji, a zwłaszcza za sprawne 
przeprowadzenie głosowań. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 8 i przeszedł do punktu 9.  
 
Ad 9.  
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, iż kolejnym punktem porządku 
są: sprawy różne.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował o obowiązku składania przez radnych 
oświadczeń majątkowych w terminie 30 dni po złożeniu ślubowania. 
 
Następnie przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował że zgodnie z 45 ust. 1 statutu 
Powiatu Pruszkowskiego, utworzenie klubu radnych należy zgłosić na piśmie 
przewodniczącemu rady powiatu w ciągu 7 dni od dnia zebrania założycielskiego. 
Ponadto, zaproponował spotkanie z przewodniczącymi klubów radnych, na którym zostanie 
omówiona kwestia powołania komisji merytorycznych.  
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki poinformował, że od następnej sesji głosowania będą 
się odbywały przez program eSesja. W związku z tym, że w czerwcu jest sesja absolutoryjna  
należy jak najszybciej powołać komisje, w tym komisję rewizyjną, która rozpoczęłaby już prace 
nad kwestiami dotyczącymi absolutorium.  
 
Radna Ewa Borodzicz w związku z jej decyzją o nie przystąpieniu w bieżącej kadencji do klubu 
radnych Prawa i Sprawiedliwości wygłosiła kilka słów wyjaśnienia. Poinformowała, że od 2007 
roku jest członkiem Prawa i Sprawiedliwości, a od 2009 roku przewodniczy komitetowi PiS  
w Piastowie w kadencji 2014-2018 była członkiem Zarządu Powiatu z ramienia PiS w ramach 
koalicji z Mazowiecką Wspólnotą Samorządową. W ostatnich wyborach samorządowych 
została wybrana do Rady Powiatu już po raz czwarty z rzędu i dotychczas zawsze należała do 
klubu radnych PiS w Radzie Powiatu. Jednakże fakty, które ujrzały światło dzienne podczas 
ostatniej kampanii, dotyczące patologicznych i w jej opinii sprzecznych z zasadami 
samorządności działań obecnego radnego powiatu, pana Konrada Sipiery, członka 
powołanego albo będącego w procesie powoływania klubu radnych Prawa i Sprawiedliwości, 
każe jej zdecydowanie odciąć się od takiego pojmowania pełnienia funkcji publicznych. Jej 
godność nie pozwala na wchodzenie z mechanizmem zależności klanu panów Sipierów. Służbę 
w samorządzie rozumie, jako pracę na rzecz mieszkańców, a nie grona znajomych i krewnych, 
co zaprezentował w minionej kadencji Wiceprezydent Pruszkowa, pan Sipiera. W związku  
z powyższym, mimo że nie zmieniła poglądów, w bieżącej kadencji będzie pracować na rzecz 
mieszkańców powiatu pruszkowskiego, realizując obietnice dane wyborcom w kampanii 
samorządowej, jako radna niezależna. 
 
Radny Konrad Sipiera poinformował o utworzeniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości, 
którego został przewodniczącym. Następnie na ręce przewodniczącego złożył uchwałę wraz 
z regulaminem klubu. 
 
Radny Krzysztof Rymuza poinformował, że w dniu dzisiejszym odbyło się spotkanie 
założycielskie klubu radnych Wspólnoty Samorządowej w składzie trzyosobowym: Krystian 
Durma, Mirosława Śliwińska i Krzysztof Rymuza. Krzysztof Rymuza został przewodniczącym 



19 
 

koła. Zadeklarował, że jutro zostaną złożone niezbędne dokumenty. Zaprosił do dołączenia do 
klubu wszystkich radnych, którzy nie są członkami partii. Poinformował, że chce stworzyć 
grupę o niezależnym środowisku myślenia samorządowego.  
 
Radny Patryk Grabowski poinformował, że w dniu dzisiejszym do Biura Rady wpłynęła 
informacja o utworzeniu klubu radnych Koalicji Obywatelskiej. W imieniu radnych Koalicji 
Obywatelskiej, zgodnie z art. 44 statutu Powiatu Pruszkowskiego, zgłosił powołanie klubu 
radnych Koalicji Obywatelskiej w Radzie Powiatu Pruszkowskiego kadencji 2024-2029. 
Następnie przedstawił skład klubu jest następujący: Patryk Grabowski - przewodniczący klubu, 
Dorota Zglińska - wiceprzewodnicząca klubu, Rafał Sieradzki - sekretarz klubu, członkowie: 
Julia Burzec, Małgorzata Chmielecka, Adrian Ejssmont, Karolina Gawkowska, Amanda 
Mitlejner, Michał Pihowicz, Janusz Rajkowski, Kaja Rogulska, Marcin Rybicki, Paweł Siekierko 
oraz Arkadiusz Wencel. 
 
Radna Magdalena Beyer przypomniała, że 15 kwietnia 2024 r. do poprzedniego Zarządu 
Powiatu Pruszkowskiego zostały złożone wnioski o dofinansowanie Ochotniczych Straży 
Pożarnych w Brwinowie, OSP Żółwin, OSP Moszna i OSP Biskupice o dofinansowanie. 
We wnioskach zostały uszczegółowione potrzeby tych jednostek OSP z terenu Gminy 
Brwinów. Niestety, poprzedni Zarząd przychylił się jedynie do wniosku przedłożonego przez 
OSP Żółwin. Poprosiła prezesów tych jednostek Ochotniczych Straży Pożarnej z terenu jej 
gminy, by ponownie do nowego Zarządu złożyli te wnioski i będzie prosiła również kolejną 
interpelacją w tej sprawie o przychylenie się. Nie są to duże kwoty, dla każdej jednostki 
po 60 000 zł, będzie prosiła nowy Zarząd, później Radę o przychylenie się do prośby prezesów 
jednostek Ochotniczych Straży Pożarnej z terenu Gminy Brwinów. 
 
Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Powiatu Pruszkowskiego Martyna Garbryelska  
w imieniu wszystkich młodzieżowych radnych pogratulowała radnym, zarządowi, staroście 
oraz prezydium wyboru do Rady Powiatu Pruszkowskiego. Wyraziła nadzieję,  
że rozpoczynająca się kadencja będzie pasmem realizacji sukcesów, planów i zamierzeń, które 
przyczynią się do rozwoju powiatu pruszkowskiego. Zadeklarowała chęć współpracy 
w realizacji projektów na rzecz młodzieży naszej wspólnoty. 
 
Przewodniczący Rady Rafał Sieradzki zamknął punkt 9 i przeszedł do punktu 10.  
 
Ad 10. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 22:08 przewodniczący Rady Rafał 
Sieradzki zamknął I sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
 
 

Przewodniczący  
Rady Powiatu Pruszkowskiego 

 
Rafał Sieradzki 

 
Protokół sporządziła:  
Małgorzata Janowska 


	Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski poddał pod głosowanie powołanie komisji skrutacyjnej w składzie:
	Przewodniczący obrad radny senior Janusz Rajkowski stwierdził, że uchwała nr I.1.2024  w sprawie wyboru komisji skrutacyjnej została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

